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Socialdemocràcia i Progrés (SDP)
considera que l’AREB hauria
d’haver acudit a la justícia suïssa
per intentar desbloquejar els ac-
tius de renda variable de BPA i
VallBanc que hi ha retinguts a
Credit Suisse i que el ministre de
Finances, Jordi Cinca, va xifrar en
500 milions. El partit no entén
“que s’estigui negociant des de fa
tant temps i que no s’hagi acudit
a la justícia”. “Si hi ha un litigi a ni-
vell de contracte privat entre BPA
i Credit Suisse, el que ens hauria
semblat normal és acudir a la jus-
tícia suïssa després d’haver fet to-
tes les gestions que calia a nivell

administratiu i regulador. Per què
no reclamar a la justícia?”, es pre-
gunta el secretari d’organització
d’SDP, Joan Marc Miralles, el qual
addueix que “a qualsevol lloc del
món la justícia pot dirimir”.

Segons les explicacions que
Cinca va donar en seu parlamen-
tària, fins ara l’AREB ha mantin-
gut contactes amb Credit Suisse i
amb l’Swiss Financial Market Su-
pervisory Authority (Finma), el
regulador bancari suís, per mirar
de trobar una solució al bloqueig
dels títols i accions de ciutadans
del país que segueixen retinguts
a l’entitat helvètica. Miralles va
titllar de “molt preocupants” les
paraules de Cinca i va lamentar
que “després de 20 mesos no
s’hagin fet tots els passos per re-
clamar el que legítimament per-
tany a BPA”. “Si l’entitat [Credit
Suisse] no vol desbloquejar per
les raons que sigui, s’ha de trobar
una situació. El que no pot ser és
que això s’allargui, és incom-
prensible”, va manifestar. 

A més, va remarcar que si l’en-
titat helvètica no ha traspassat
els actius és perquè no s’ha ac-
tuat correctament. “Si Credit

Suisse ho tingués claríssim i tot
s’hagués fet tan bé com diu el
ministre hauria desbloquejat”, va
afirmar, alhora que va criticar
que Cinca “no va explicar quin
era el problema ni quines ges-
tions s’han fet”. “Hi ha opacitat
total”, va sentenciar, assenyalant
que “és preocupant que esti-
guem en aquesta situació i no sa-
piguem res”, tampoc quan seran
repatriats els actius i els ciuta-
dans podran recuperar-los. Per
tot plegat, va concloure que si la
situació s’allarga “vol dir que les
coses no s’han fet tan bé com
diuen i que l’AREB deu haver fa-
llat en alguna cosa”.

El partit considera que si encara hi ha 500 milions
d’actius bloquejats és perquè no s’ha actuat bé

SDP creu que l’AREB
hauria d’acudir a la
justícia suïssa per la
renda variable
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EPOLÍTICAATITLLEN LA SITUACIÓ D’“INCOMPRENSIBLE”

La formació denuncia que
hi ha “opacitat total” sobre
les gestions realitzades
fins ara i critica que el
ministre Cinca no ha
donat les explicacions 
que pertocarien.

El partit veu com “una ingerència”
que el Govern sigui reticent al fet
que l’exconseller delegat de BPA,
Joan Pau Miquel, comparegui da-
vant la comissió parlamentària
que investiga el cas. Malgrat que
tots els consellers de la comissió
–inclosos els demòcrates– estan
d’acord a demanar que Miquel,
que està a la presó, s’expliqui, di-
versos ministres, el cap de Govern
i un mínim de tres advocats de les
diferents parts implicades s’han

oposat fermament a la convocatò-
ria perquè creuen que hauria de
declarar a la Batllia. El conseller
general d’SDP Víctor Naudi afirma
que això demostra “manca de
transparència” i que suposa “una
ingerència a la institució”, el Con-
sell General. Malgrat que fa palès
que no ha estat informat d’aques-
ta oposició, titlla de “lleig” que el
cap de l’executiu i alguns minis-
tres rebutgin la compareixença de
Miquel perquè està processat.

El rebuig a Miquel, una “ingerència”

ESCALDES-ENGORDANY. Un turisme es va accidentar ahir a la matinada
a l’altura del pont de la Tosca i va provocar destrosses al mobiliari urbà.
Segons va informar la policia, el vehicle va sortir de la via pels volts de
tres quarts de quatre de la matinada i va impactar contra unes pilones.

ELA FOTOAXAVIER PUJOL

El conseller liberal Ferran Costa
ha registrat una pregunta escrita
a Sindicatura on demana per
una partida de 375.000 euros del
pressupost per homologar l’en-

llumenat de l’Estadi Nacional als
estàndards de la UEFA. Costa
considera que és una xifra “molt
important per adaptar la il·lumi-
nació quan fa només dos anys
que s’ha inaugurat l’estadi”, i per
això pregunta si hi ha hagut mo-
dificacions per part de la UEFA.

Ld’A demana pels 375.000
euros de l’Estadi Nacional
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EPRESSUPOSTAPER HOMOLOGAR L’ENLLUMENAT

Jaume Sabaté Mateu
que ens ha deixat el 4 de gener del 2017 als 97 anys

I manifesta el seu especial agraïment a tot el personal mèdic,
d’infermeria, sanitaris, auxiliars i en general als excel·lents

professionals de l’hospital Nostra Senyora de Meritxell, per l’acurada
atenció rebuda durant la seva estada al centre

La família SABATÉ TORRES
agraeix totes les mostres de condol rebudes 

per la tan sentida pèrdua de


